



सत्यमेव जयते



सत्यमेव जयते
Indian Embassy: Home away from Home

EMBASSY OF INDIA ABU DHABI

PRESS RELEASE

Telephone conversation between Prime Minister and Crown Prince of Abu Dhabi

In a telephonic conversation today with His Highness Sheikh Mohamed bin Zayed Al Nahyan, Crown Prince of Abu Dhabi, Prime Minister Modi conveyed greetings on Eid-ul-Fitr to the Government and people of the UAE.

The leaders expressed satisfaction about the effective cooperation between the two countries during the COVID-19 pandemic situation. Prime Minister Modi thanked the Crown Prince for the support extended to Indian citizens in UAE.

PM conveyed his best wishes for the good health and well-being of the Crown Prince, the Royal Family and the people of the UAE.

New Delhi
May 25, 2020

سفارة جمهورية الهند
أبو ظبي

بيان صحفي

رئيس الوزراء يجري إتصالا هاتفيا مع وولي عهد أبوظبي في 25 مايو 2020م

في اتصال هاتفي اليوم مع صاحب السمو الشيخ محمد بن زايد آل نهيان ، ولي عهد أبوظبي، نقل رئيس الوزراء مودي تهنئات عيد الفطر إلى حكومة وشعب دولة الإمارات.

وأعرب الزعماء عن ارتياحهم للتعاون الفعال بين البلدين خلال جائحة كوفيد-19 وشكر رئيس الوزراء مودي ولي العهد على الدعم الذي قدمه للجالية الهندية المقيمة في الإمارات.

وكما أعرب رئيس الوزراء عن تمنياته لدوام الصحة والعافية لولي العهد والأسرة الحاكمة وشعب دولة الإمارات العربية المتحدة.

نيودلهي
25 مايو 2020م